
Goedendag, 

Met verbazing heb ik uw voorgenomen actie tot tariefsverlaging tot mij genomen.
Wel vind ik het een hele goede actie dat er intensiever gecontroleerd gaat worden naar de 
gastouderopvang. Maar gaat dat geld dan vooral naar kwantitatief meer controles per jaar of wordt er dan 
ook naar de inhoudelijke kant van de opvang gekeken? Want ja, alle gastouders voldoen aan de minimale 
eisen, maar wat bied elke gastouder persoonlijk voor extra’s? 
Ik heb in mijn opvang een aantal kinderen die op een regulier kinderdagverblijf niet konden aarden. 
Vooral de kinderen die moeite hebben met de prikkelverwerking en een taal/spraak probleem hebben, 
doen het bij mij in de gastouderopvang significant beter. Ouders zien een heel ander kind bij thuiskomst, 
zien sprongen in de ontwikkeling, en ze ervaren dat ik veel meer persoonlijke aandacht kan bieden en op 
ontwikkeling gerichte activiteiten aanbied binnen mijn visie spelend leren, dan dat er regulier gemiddeld 
geboden wordt. Ik ken het kind en hun systeem door en door, ik ben altijd aanwezig waardoor er een 
prachtige hechting ontstaat en ik kan daardoor naadloos aansluiten bij de behoefte van elk kind. Hierdoor 
kan het kind zich veilig en gezien voelen, en zich optimaal ontwikkelen. Maar ook de “normale” kinderen 
hebben hier een liefdevolle plek, en ik ben een echt tweede thuis voor hen waarbij ze zich optimaal kunnen 
ontwikkelen en een mooie basis meekrijgen voor de volgende stap in hun leven. Hoe mooi zou het zijn als 
de inspectie ook daarnaar zou kijken? Maar om die kosten nu weg te halen bij de KOT van de gastouder, 
vind ik schokkend. Ik ben een professional. Ik heb veel geïnvesteerd in prachtig speelmateriaal, ik heb een 
uitgebreid pedagogisch plan geschreven, ik volg regelmatig scholing en volg de kinderen middels het ZiKo-
Vo systeem en ik draag zorg voor een warme overdracht als het kind naar de basisschool gaat.  Alles wat 
een regulier dagverblijf dus ook bied. Maar ik ben qua kostprijs veel goedkoper. Ik bereid alles buiten 
kindtijd voor, ik volg scholing in mijn vrije tijd, ik maak schoon buiten opvangtijd en ik doe dan alle 
administratie, ook deze mail weer, in mijn vrije tijd. Daardoor heb ik alle aandacht en tijd tijdens de 
opvang voor mijn gastkinderen en dat komt hen zichtbaar ten goede. Alle investeringen mogen wij 
aftrekken maar alle neveninvesteringen en slijtage aan meubels, geschikte vloeren en slijtage, warmte, 
licht , mogen wij, i.t.t. een regulier kinderdagverblijf, niet opvoeren. Een gastouder heeft al een lagere 
uurprijs vergoeding van de overheid, als wij onze uurprijs nu ook nog moeten gaan verlagen omdat de 
KOT verminderd wordt, zullen ouders soms noodgedwongen voor een KDV kiezen terwijl hun hart uit gaat 
naar opvang in huiselijke sfeer.  Ik denk dat er veel gastouders zullen stoppen en dat is heel erg zonde, 
omdat wij een heel ander product bieden, veel flexibeler (avonden, nachten, weekenden), persoonlijker, 
huiselijker, prikkelarmer dan een KDV, maar even zeer zo rijk en zeker meer persoonlijk zoals elk kind dat 
verdient. Dat zou door uw voorgenomen regeling mogelijk verloren gaan.      
Ik ben gastouder geworden omdat ik een bevlogen pedagogisch medewerker ben die zag dat er in de 
kinderopvang een groep kinderen buiten de boot valt, die ik heel graag in mijn eigen huis, in alle rust , de 
zorg wil bieden waar een kind in mijn ogen recht opheeft, een opvang die ik mijn eigen puberkinderen ook 
had gegund, een opvang die ik vorm geef met heel mijn hart en ziel, en dat vind u nu minder waard?
Ik zou u dan ook willen voorstellen om ook de gastouderopvang te beoordelen op de kwaliteit en de KOT 
daaraan aan te passen.  Een gastouder ook verplichten zich aantoonbaar te ontwikkelen en een 
volgsysteem te eisen. Dan doet u het kind en de gastouderopvang in mijn ogen pas echt recht, i.p.v. ons op 
deze manier het idee te geven van de gastouderopvang af te willen, het ons onmogelijk te maken een 
gezonde opvang neer te kunnen blijven zetten en open te houden voor alle lagen van de bevolking. Want 
straks kunnen alleen de ouders die een groter inkomen hebben, en het prijsverschil wat u ons afpakt, te 
kunnen bijleggen. Veel gastouders zullen wellicht stoppen waarmee u een prachtig product verliest en 
daarom vraag ik u met klem deze voorgenomen bezuiniging te heroverwegen, omdat ik denk dat alle 
kinderen een opvang verdienen die bij hen en hun gezin aansluit.

Een bezorgde groet, Edith Meeuwessen. 
Ediths-speelhoek.nl


